

JAI ALAI WORLD TOUR-AK BADITU JADA BERE EGITARAU ZEIN PROTAGONISTAK

**Jokamoldeak dituen pilotaleku GARRANTZITSUENETAN jokatuko da
aurtengo uda denboraldia eta baita, berrikuntza gisa, Bilboko BIZKAIA
FRONTOIAN**

Zesta Punta zaleak jada udako JAI ALAI WORLD TOUR-ak eman dezakeenari itxaropentsu begira daude. GOIKOETXEA handiarekin batera, beste behin, lehiakide izango dira Beaskoetxea, Egiguren, Ormaetxea, Erik, Enbil eta beste hainbat goi mailako pilotari 16kotea osatu artean. Ezina tarteko badira faltak ere bai baina maila goreneko udara izango da aurtengoa ere.

Gernika, Markina, Hondarribia bezalako pilotaleku erreferenteekin batera Zumaia (aurrerantzean joku asko eman dezakeen pilotaleku dotore berria), Lekeitio, Mutriku eta Donostia izango dira binakako lehiak hartuko dituzten egoitzak.

BANAKAKOA-k berrikuntza nabarmena biziko du aurten. Frontoi txikian jokatuko da. Oso osorik Bilboko BIZKAIA FRONTOIAN Aste Nagusia jaien egitarauan tarteko.

Guztia gaur bertan aurkeztu da Bizkaia frontoian agintari, zale eta pilotari zenbait izan direlarik bertan. Aurkezpena musikaz eta erakustaldi txiki batez girotua izan da. Hilabete barru munduko zesta puntalari onenek izango dute gaur agintariekin izan duten hitza.

Jon Redondo (Eusko Jaurlaritzako Kirol Zuzendaria), Txema Aldamiz-Etxebarria (Munduko Pilota Batzarreko presidentea), zeina lehiaketaren antolatzaile den, bizkaitar erakunde nagusienetako agintariak (Bizkaiko Foru Aldundia eta Bilboko Udal) pozik agertu dira gaurko ekitaldian.

EL JAI ALAI WORLD TOUR PRESENTA YA SU CALENDARIO Y PROTAGONISTAS

Visitará los frontones más emblemáticos de la modalidad y también, como gran novedad, el FRONTON BIZKAIA de Bilbao

Los aficionados a la Cesta Punta ya avistan con ilusión el inicio del JAI ALAI WORLD TOUR, una temporada de verano en la que los mejores exponentes de la especialidad deleitarán seguro al respetable.

GOIKOETXEA lidera un amplio grupo de puntistas del máximo nivel entre los que también competirán un año más nombres tan relevantes como Beaskoetxea, Egiguren, Ormaetxea, Erik, Enbil,...hasta un total del 16 que componen el plantel de ambas empresas en liza.

Gernika, Markina, Hondarribia son las sedes más nombradas pero también contarán con partidos JAWT Zumaia (frontón nuevo), Lekeitio, Mutriku o Donostia. Todos los encuentros serán por parejas.

El INDIVIDUAL visitará un frontón importante pero novedoso. El FRONTON BIZKAIA acogerá la competición de manera íntegra, una novedad que seguro levantará expectación en la Aste Nagusia bilbaína.

Todo ello se ha presentado esta tarde con dirigentes, aficionados y la presencia también de algunos puntistas sobre el piso del BIZKAIA. Ha sido una presentación amenizada con música y una pequeña exhibición de lo que se va a poder ver en la instalación vizcaína. Hoy han hablado los dirigentes, en un mes escaso lo harán los mejores puntistas del mundo.

Jon Redondo (Director de Deportes del Gobierno Vasco), Txema Aldamiz-Etxebarria (Presidente del Consejo Mundial de Pelota Vasca), entidad organizadora, y los representantes de las máximas instituciones vizcaínas (Diputación Foral de Bizkaia y Ayuntamiento de Bilbao) se han mostrado optimistas ante una nueva edición del JAI ALAI WORLD TOUR.